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Vragen van het lid Thieme (PvdD) aan de minister van Landbouw, Natuur en 
Voedselkwaliteit over het niet openbaar maken van jachtgegevens (ingezonden 
30 maart 2010).

Antwoord van minister Verburg (Landbouw, Natuurbeheer en Visserij) 
(ontvangen 19 april 2010). 

Vraag 1, 2, 3 en 4
Is het waar dat provincie Gelderland weigert om gegevens over de zwijnen-
jacht op de Veluwe openbaar te maken?1 Zo ja, hoe beoordeelt u dit? 
Deelt u de mening dat een organisatie als de Faunabescherming juist inzicht 
zou moeten krijgen in gegevens ten aanzien van de jacht? Zo nee, waarom 
niet? 
Hoe beoordeelt u het voornemen van de Faunabescherming om een 
vergelijking te maken tussen het jachtbeheer van grote terreinbeherende 
organisaties en particulieren? 
Bent u bereid Gelderland te verzoeken de gegevens alsnog openbaar te 
maken om het onderzoek te faciliteren? Zo nee, bent u bereid eenzelfde 
onderzoek zelf op te starten? 

Antwoord 1, 2, 3 en 4
Bestuursorganen zijn zelfstandig bevoegd om te beslissen op verzoeken op 
grond van de Wet openbaarheid van bestuur (Wob). Wanneer het verzoek 
wordt gedaan aan de Gedeputeerde Staten dan zijn de Gedeputeerde Staten 
bevoegd. Ik heb geen rol in de wijze waarop Gedeputeerde Staten uitvoering 
geven aan de Wob. Het is daarom niet aan mij om een oordeel te geven over 
de genomen beslissing of om te vragen de gegevens alsnog te openbaren. 
Het is ook niet aan mij om te oordelen over een voornemen van de Faunabe-
scherming om onderzoek te doen.

1 De Gelderlander, 17 maart 2010: «Gelderland is bang voor jacht op jagers».
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